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Drodzy Hodowcy kanarków śpiewających !  
Planowane zebranie, które miało się odbyć pod koniec stycznia zostaje odwołane.
Zamierzeniem RF było wyjść naprzeciw oczekiwaniom Hodowców i stworzyć odpowiednią
sekcję za którą odpowiadałyby wybrane przez Państwa osoby. Z licznych telefonów jakie
otrzymywałam w tej sprawie wynika, że sami hodowcy nie są zainteresowani zebraniem, a co
za tym idzie powołaniem swojego przedstawiciela. Zatem najbliższe spotkanie odbędzie się
podczas OMP.  
Justyna Krawczyk   Prezydent PFO  

 1 / 1


